
 

                                                                                   

Råd för funktionshinderfrågor 
vid idrottsnämnden och Stockholm 
Globe Arena Fastigheter AB  
 

                          Protokoll Nr 4/2024  
 

   
 

 Tid Måndagen den 16 september 2024  
kl. 13:00 – 15:00 

 

  
 Plats Palmfelt Center, lokal Havet 

Palmfeltsvägen 5 i Johanneshov 
                           

   

  
Närvarande funktionshinderrådet: 

 Dolores Back ordföranden, (Neuroförbundet Stockholm) 
Eva Söderbärj (FUB Stockholm – För barn, unga och vuxna med 
utvecklingsstörning)                                                         
Jan Delvert (Storstockholms lokalförening av 
Personskadeförbundet, RTP)                                                                                     
Teresa Melin (Astma & Allergiföreningen i Stockholm med omnejd) 
Boris Samuelsson (Synskadades riksförbund) 
Eva Pettersson (Delaktighet, Handlingskraft, Rörelsefrihet- 
Stockholmsavdelningen) 
                                                                         
 
Närvarande idrottsförvaltningen: 
Karin Olsson Sandberg, idrottsförvaltningens representant 
Marie Norrberg, rådssekreterare 
Jenny Åhsberger, samordnare § 4 
Ruben Wennerberg, planerare § 5 
Christoffer Carlsson, jurist § 6 
 

  
Dagordning 
 
 

 § 1. 
Fastställande av dagordning 

 Dagordningen fastställdes. 
 
 
§ 2. 
Val av protokollsjusterare 

 Teresa Melin utsågs att tillsammans med Dolores Back justera 
dagens protokoll. 
 
 
§ 3. 
Föregående protokoll 
Protokollet godkändes. 
 
 
 



 

 

  

  

                                                                                                                             

 

 § 4.  
Återkoppling till rådet avseende utvalda budgetuppdrag 
Jenny Åhsberger informerar rådet om pågående aktiviteter i 
verksamhetsplanen.  
 
Nämnden ska utveckla nätverk för samarbete och 
erfarenhetsutbyte mellan stadsdelar gällande kultur- och 
fritidsfrågor för målgruppen. 
 
Pågående aktiviteter: 

 Utbildningsdag för personal inom friluftsliv  
 Friluftsdag på Stora skuggan  
 Enkätundersökning boende med lindrig IF/autism  
 Samtal med Bromma stadsdelsförvaltning och Farsta 

stadsdelsförvaltning om träffverksamheter 
 Sprida kunskaper från nätverket 

 
 
Information om fritidsutbudet ska nå personal och boende på ett 
mer tillgängligt och effektivt sätt. Samverkan med utförare av LSS 
ska därför öka. 
 
Pågående aktiviteter: 

 Möten med styrgrupper hos de kommunalt drivna LSS-
bostäderna under 2024 

 Strategier och rutiner för att informera om utbud till 
målgruppen 

 Planering pågår för utbildningsdag 2025 för personal i att 
presentera och motivera till aktiviteter 

 
 
Nya strategier ska initieras för att erbjuda målgruppen tillgänglig 
scenkonst. 
 
Pågående aktiviteter: 

 Halvdagsseminarium för arrangörer och producenter av 
dans, teater, musik och konst i samarbete med 
Scenkonstmuseet och föreningen Professor Apa  

 
 
Under året ska nämnden undersöka hur råd och stöd till 
friluftsorganisationer kan genomföras. 
 
Pågående aktiviteter: 

 Tillsammans med socialförvaltningen träffa 
Friluftsfrämjandet för att prata om deras satsning ”Häng 
med oss ut” 

 
 
 
 
 
 
 
 



 

 

  

  

                                                                                                                             

 

§ 5.  
Dragning om konstgräsplaner och dess olika material 
Ruben Wennerberg informerar rådet om stadens konstgräsplaner. 
Idag finns ca 120 planer som driftas av idrottsförvaltningen varav 
ungefär hälften är 11-spelsplaner. 
 
Utöver de planer som idrottsförvaltningen bokar ut så finns också 
konstgräsplaner i de olika stadsdelsförvaltningarnas regi. Dessa är 
oftast mindre och nyttjas i första hand för spontanidrott.  
Idrottsförvaltningen har identifierat behov av att anlägga ytterligare 
planer i olika delar av staden och planering pågår i olika skeden. 
 
Principen om universell utformning ska tillämpas vid alla ny- och 
reinvesteringar i idrotts- och friluftsanläggningar. Vägen till 
anläggningen ska vara tillgänglig och trygg liksom möjligheten att 
kunna utrymma vid kris. Staden ska identifiera och åtgärda 
befintliga brister i tillgängligheten för att förebygga och motverka 
diskriminering.  
 
Konstgräs och miljö 
Ett konstgrässystem är uppbyggd av olika komponenter för att 
fungera på ett optimalt sätt. 
Konstgräsplaner kan ge upphov till spridning av mikroplaster 
genom att det granulat som används som ifyllnad sprids med ex. 
dagvatten, vilket riskerar att påverka miljö och hälsa negativt.  
Sedan 2023 finns ett EU-direktiv om utfasning av mikroplaster. 
Staden arbetar aktivt med att befintliga och nya planer ska bli mer 
hållbara ur ett miljö- och klimatperspektiv. För att uppnå detta 
testas nya produkter och behoven för varje enskild yta ses över för 
att få till den bästa lösningen på respektive plats. 
 
 

  
§ 6.  
Förvaltningens jurist redogör och diskuterar 
medlemsregisterfrågan 
Rådet ser en farhåga med att föreningar och enskilda personer 
måste uppge personuppgifter vid ansökan om nolltaxa. Rådet ser 
en farhåga med att dessa uppgifter kan komma att lämnas ut till 
tredje part. 
 
Idrottsförvaltningens jurist Christoffer Carlsson informerar om att 
idrottsnämnden behandlar personuppgifter för att kunna hantera 
noll- och subventionerad taxa samt föreningsstöd till föreningar i 
enlighet med Stockholms stads beslutade regelverk. 
 
Medarbetare på idrottsförvaltningen som behöver uppgifterna för 
att handlägga föreningars ansökningar om noll- och 
subventionerad taxa samt föreningsstöd kommer att hantera 
personuppgifterna.  
 
Som svar på frågan om uppgifterna kan komma att lämnas ut så 
informerar Christoffer Carlsson att idrottsnämnden tillämpar 
offentlighetsprincipen. En sekretessprövning enligt offentlighets- 
och sekretesslagen genomförs i varje enskilt fall före ett 
utlämnande av allmänna handlingar. Personuppgifterna kommer 



 

 

  

  

                                                                                                                             

 

inte överföras till tredjeland eller användas för automatiserat 
beslutsfattande. 
 
Rådet vill återkomma i maj 2025 när förvaltningens nya 
bokningssystem är satt i drift för att se vad som har hänt i frågan. 
 
 
 
§ 7. 
Rådets medskick inför VP-arbetet och övrig info 
Karin Olsson Sandberg informerar om att av de tio förslag som 
rådet inkommit med kommer hittills fyra förslag att komma med i 
verksamhetsplanen för 2025. 
 
Det som kvarstår från verksamhetsplanen för 2024 så kommer det 
att plockas upp en indikator och eventuellt även en aktivitet som 
kommer att läggas i verksamhetsplanen för 2026. 
 
Kommande möten: 
 
24/10 kl. 13-15 Möte funktionshinderrådet 
 
6/11 kl. 13-15 Gemensamt möte med fastighetsnämndens råd 
 
2/12 kl.13-15 Studiebesök på ungdomsgården Träffstugan 
 
 
 
§ 8. 
Övriga frågor 
Jan Delvert informerar om att den 11/11 anordnar staden en 
informationsträff för rådens ledamöter och den 16/10 anordnar 
Funktionsrätt Stockholm en utbildningskväll. 
 
 
 
 
 
 
 
 
Vid protokollet 
 
Marie Norrberg
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